
 
Městská část Praha 17 

Zastupitelstvo městské části  
 
 

Zápis  
z mimořádného 16. zasedání konaného dne 21. 11. 2012 

 
 
 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 
 

 
 
 

Začátek zasedání: 15: 11 hod. 
 
Konec zasedání:     17:08 hod. 
 
 
 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291 
 
 
 

Přítomno: 21 členů ZMČ 
 
Omluveni: p. Hájek, Mgr. Slavíková Klímová             
 
 
 

Ověřovatelé: Mgr. Černovský, p. Opluštil  
Pro 17, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali: 2 
 
 

 

Návrhová komise: JUDr. Havlíčková, pí Richterová  
Pro 16, proti 0, zdrželi se 1, nehlasoval: 2 
 
 
 
 
 
 
 



 2

Návrh programu  
 
Bc. Synková:  
 

- doplnění programu o bod 4: 
Další kolo výběrového řízení na prodej nemovitostí Slánská č. p. 269 (čínská restaurace)  
a Žalanského č. p. 268 (bývalé sídlo části MČ P17 – OŽPD), včetně všech přilehlých pozemků 
(celková zastavěná plocha: 229 m2, ostatní výměra pozemků: 410 m2) 
 

- bod 5:  
Náměty a připomínky členů ZMČ 
 
Körberová: 
 

- v rámci bodu: Náměty a připomínky členů ZMČ - diskuse o smuteční síni Řepského 
hřbitova  

 
 
Hlasování o programu: 
 
16.1    Kontrola zápisu  
 
16.2    Návrh na rozdělení neúčelové dotace a účelové neinvestiční dotace z odvodu  
           výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení za I. a II. čtvrtletí  
           roku 2012, určené na sport, kulturu, školství, zdravotnictví a sociální oblast  
           pro Městskou část Praha 17 
 
16.3    Stanovení rozměru bazénu pro projekt výstavby Sportovního centra Na Chobotě    
 
16.4    Další kolo výběrového řízení na prodej nemovitostí Slánská č. p. 269 (čínská restaurace)  
           a Žalanského č. p. 268 (bývalé sídlo části MČ P17 – OŽPD), včetně všech přilehlých  
           pozemků (celková zastavěná plocha: 229 m2, ostatní výměra pozemků: 410 m2) 
 
16.5    Náměty a připomínky členů ZMČ 
 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
 
1) Kontrola zápisu  
 

Zápis z 15. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 12. 11. 2012 
 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
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2) Návrh na rozdělení neúčelové dotace a účelové neinvestiční dotace  
    z odvodu výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení 
    za I. a II. čtvrtletí roku 2012, určené na sport, kulturu, školství,  
    zdravotnictví a sociální oblast pro městskou část Praha 17 
 

Diskuse: 
 

MUDr. Katra  
- dotaz, zda se jedná o finanční prostředky poskytnuté od MHMP 

 

Mgr. Černovský  
- ano, jedná se o finanční prostředky přerozdělené od MHMP 
- novela zákona (MČ přistoupila ke zrušení některých heren) – nižší částka,  
- která bude určena pro MČ 

 

MUDr. Katra  
- upozornil, že ne všichni žadatelé jsou občany či organizace sídlící v MČ  
- MHMP - možnost do konce září – zrušení videoheren + terminálů  
- nemá přehled o počtu VHP na území MČ a jejich licenci (do kdy platí)  

  

Bc. Synková  
- zastupitelé byli o množství VHP na území MČ již v minulosti informováni  

 

Mgr. Černovský  
- údaje o VHP mohou být kdykoliv sděleny 
- organizace sídlí a vyvíjejí aktivitu na území MČ  
- SK Trial – korespondenční adresa – Praha 4 – jedná se o odd. karate,  

který funguje v ZŠ genpor. Františka Peřiny  
- je CykloTrial (nemá zde sídlo, ale pořádá na území MČ závody) 
- v minulosti mohla MČ ovlivnit pouze umístění míst VHP 
- informace o zrušených hernách  
- ještě dva roky budou fungovat interaktivní videoterminály,  

pokud nedojde ke změně legislativy  
 

Bc. Krása 
- požádal o vyjmutí z hlasování – OS Klub bezbariérového domu – střet zájmů  

 
Usnesení: 
 

ZMČ projednalo rozdělení neúčelové dotace a účelové neinvestiční dotace z odvodu  
výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení za I. a II. čtvrtletí 2012, 
určené na sport, kulturu, školství, zdravotnictví a sociální oblast pro městskou část Praha 17. 
 

ZMČ  schvaluje 
1. Poskytnutí účelových dotací příspěvkovým organizacím dle Přílohy č. 1 tohoto usnesení 
2. Poskytnutí peněžitých darů neziskovým organizacím dle Přílohy č. 2 a č. 3  

tohoto usnesení 
3. Převod zbývající částky neúčelové dotace ve výši 1 521 500 Kč do rezervy rozpočtu 

 

ZMČ ukládá ekonomickému odboru připravit darovací smlouvy na poskytnutí peněžitých darů 
a zaslat tyto finanční prostředky organizacím dle Přílohy č. 2 a č. 3 tohoto usnesení. 
 

ZMČ ukládá odboru školství a kultury informovat ředitele příspěvkových organizací  
o poskytnutí účelových neinvestičních dotací a zaslat tyto finanční prostředky dle Přílohy č. 1. 
 

Pro 17, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali: 2 / T: ihned/ Z: EKN, oddělení správy daní a poplatků 
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3) Stanovení rozměru bazénu pro projekt výstavby Sportovního centra Na Chobotě 
 

Diskuse: 
 

Bc. Synková  
- jako předkladatelka tohoto bodu jednání navrhuje změnu usnesení:  

velikost bazénu 25 x 12,5 
- upozornila, na podmínky umístění bazénu a s tím spojené navýšení nákladů  

na tuto investici a následný provoz   
 

Ing. Štěpánek (koordinátor projektu sportovního centra)  
- informace o přiložených tabulkách – navýšení investičních výdajů pro bazén 

v samostatném objektu, provozní výdaje  
 

p. Bartoš 
- souhlasí s velikostí bazénu 25 x 12,5m 
- zvláštní budova = nutná zásadní změna projektu  

 

Bc. Synková  
- projekt ještě není vyhotoven 

 

Ing. Štěpánek (koordinátor projektu sportovního centra) 
- informoval o žádosti prof. Arch. Navrátila z fakulty architektury, který má zájem,  

aby byly vyhotoveny studentské práce na tento projekt (možnost výstavy) 
- v současné chvíli je vyhlášena veřejná obchodní soutěž na budoucího provozovatele 

sportovního centra a spolu s vybraným provozovatelem se poté bude dělat zadání  
pro projektanta  

 

p. Bartoš 
- dotaz, zda až se bude zpracovávat projekt, zda to bude předloženo komisi k vyjádření   

 

Bc. Synková  
- komise bude průběžně zasedat, projedná a představí své požadavky   

 

p. Bartoš 
- dotaz, z čeho se vycházelo při stanovení průměrné obsazenosti v % a počtu návštěvníků  

 
 

Ing. Štěpánek (koordinátor projektu sportovního centra) 
- vysvětlil princip výpočtu – viz textová část předkladu  
- obsazenost vychází z normy  
- každá velikost bazénu má jinou cílovou skupinu klientů   

 

Mgr. Černovský  
- nemyslí si, že studie bude výrazně jiná než konečný projekt  

 

p. Stloukal  
- při schválení investice se neřešila naplněnost sportovišť  
- na jednání Komise pro SC Na Chobotě vznesl dotaz, zda je možné ovlivnit sportoviště, 

starostka mu odpověděla, že nikoli  
- souhlasí s vybudováním bazénu i velikostí 25 x 12,5 m  
- nesouhlasí s navýšením finančních prostředků (lze částku uspořit na věcech, které by se 

mohly z projektu vyjmout (není třeba 2 tělocvičen a restaurace)  
 

Bc. Synková  
- Komise pro SC Na Chobotě zasedala již tři roky  
- byly zohledňovány připomínky a požadavky sportovních klubů, atd., kteří upřednostňují 

2 tělocvičny – tréninkovou + s hledištěm)  
- umístění restaurace a ubytovací části je vhodné  
- ZMČ již několikrát schválilo investiční záměr vybudování sportovního centra s tím,  

že bylo informováno o tom, co by mělo být součástí sportovního centra  
 



 5

Ing. Štěpánek (koordinátor projektu sportovního centra) 
- požadavkem byl samofinancovatelné areál  
- pokud bude odebráno hřiště, tak dojde ke snížení počtu návštěvníků a tím i k větší ztrátě  
- bazén bude třeba vždy dotovat, ztráta se kryje z ostatních provozů   

 

p. Bíro  
- p. Stloukalovi je v rámci jednání Komise pro SC Na Chobotě na dotazy odpovídáno  

 

p. Finger 
- nemůže se k tomu vyjádřit, chybí mu informace 
- chtěl by znát osobu, která bude zajišťovat provoz (důvěryhodnost osoby) 
- měly by být nejdříve řešeny jiné prioritní záležitosti  

(např. kultura – Sokolovna, Kulturní dům) 
- v případě sportovního centra se jedná o nevratnou investici, upozornil,  

aby nakonec ještě musela být dotována – může to ohrozit rozpočet MČ 
 

Bc. Synková  
- harmonogram postupu byl ZMČ schválen  
- během 14 dnů dojde k vyhodnocení provozovatele (komise ho doporučí, ZMČ vybere) 

 
 

p. Marek  
- informoval o investicích do rekonstrukce Kulturního střediska Průhon a Sokolovny  

 

Bc. Krása 
- na dnešním jednání se má schválit usnesení týkající se velikosti bazénu –  

diskuse by měla být na toto téma  
- výběr provozovatele – následně dle harmonogramu  
- souhlasí s velikostí bazénu 25 x 12,5m 
 

pí Vítková  
- dotaz, zda odsouhlasením velikosti bazénu nedojde k ovlivnění probíhající  

veřejné obchodní soutěže na provozovatele sportovního centra  
 

Bc. Synková  
- v zadání veřejné obchodní soutěže bylo uvedeno, že minimálně 12 m bazén  
- na základě nabídek firem se poté přistoupí k jednání s příslušnými provozovateli 

 

pí Vítková  
- dotaz, zda je možné uvést pravděpodobnou vytíženost hal  

(u bazénu 25 x 12,5 m se to dá odhadnout)  
- problém spatřuje v navýšení investičních prostředků  
- s velikostí bazénu 25 x 12,5 m souhlasí  

 

MUDr. Katra  
- diskutovat se může o všem, nikoli jen o bazénu, jedná se o velkou investici   

 

p. Bíro 
- řeší se nyní jen bazén, ostatní bylo projednáno a schváleno v minulosti  

 

p. Bartoš 
- souhlasí s p. Bírem  

 

Bc. Krása 
- jednání budou dále probíhat  

 

p. Stloukal  
- hovoří o jednání komisí, které proběhly po posledním mimořádném jednání ZMČ,  

kde se schvalovaly investice  
- fungování Aritmy Praha – sportoviště  

 

pí Vítková  
- zaráží ji, že vždy se dle vedení radnice schvaluje něco, o co nejde a nakonec je to 

závazné rozhodnutí  
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p. Bíro  
- venkovní rozložení – není definitivně schváleno  
- rozložení – hotel, fitness, welness, restaurace, 2 haly – neměnné  
- bazén – hlasování o velikosti  

 

MUDr. Katra  
- je pro realizaci projektu sportovního centra, ale upozornil na nevyjasněné otázky  
- plán investic – upozornil, že moc finančních prostředků MČ do budoucna nezbývá  

 

p. Bíro 
- z ekonomického hlediska je to prodělečná investice, chápe však potřeby obyvatel,  

pro které je bazén priorita 
- souhlasí s velikostí bazénu 25 x 12,5 m  

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc 
- důležitější je podle něj znát počet návštěvníků a pak teprve provozovatele  
- neřeší se v tuto chvíli ani restaurace a ani haly, má se řešit velikost bazénu   
- samofinancovatelnost ve sportu neexistuje  
- Aritma Plus – sloučení investic dohromady  
- areál ČZU – bazén tam funguje 40 let, dofinancování ostatními sportovišti  
- bazén 25 x 12,5m je jediná smysluplná varianta  

 

p. Stloukal  
- působí to na něj, že se někteří diskutující domnívají, že je vše kromě bazénu 

samofinancovatelné, to není pravdou   
- schvaluje 25 x 12,5 m, ale nesouhlasí s navýšením finančních prostředků  

 

- pokusit se nalézt úsporu jinde (haly, restaurace) 
- vytíženost hal  

 

Bc. Synková  
- poptávka je po dvou halách (konzultováno se zástupci sportovních odd.) 
- za komisi uvádí, že restaurace uvnitř sportovního centra je nutná   
- veřejná obchodní soutěž na provozovatele – součástí je přesný výpis toho,  

co by mělo sportovní centrum obsahovat na základě požadavků MČ 

 

p. Stloukal  
- tréninková hala je investice za 35 - 40 mil. Kč – vidí jiné možnosti, čím ji nahradit 

 

Bc. Synková  
- bylo rozhodnuto i na základě poptávky u ředitelek ZŠ (obsazenost tělocvičen) 

 

Dr. Finger 
- upozornil na rizika – bankroty obcí  

 

pí Richterová  
- argumenty byly sděleny na minulých jednáních, navrhuje ukončení diskuse  

 
Hlasování o ukončení diskuse: 19,0,0,2 
 

 

p. Bartoš 
- od počátku nesouhlasil s vybudováním sportovního centra  
- je však možnost postavit bazén 
- proběhlá diskuse k tomuto bodu byla zbytečná – nevyplynul z ní žádný závěr 
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Hlasování o usnesení: 
 
ZMČ bere na vědomí informace o předpokládaných investičních a provozních nákladech 
v závislosti na velikosti bazénu. 

 

ZMČ schvaluje změnu dispozic Sportovního centra Na Chobotě,  
jehož součástí bude samostatný objekt určený pro bazén o velikosti 25 x 12,5 m. 

 

ZMČ schvaluje navýšení investičních prostředků vycházející ze změny rozměrů bazénu. 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 3, nehlasoval:0 / T: ihned/ Z: OŠK 
 
4) Další kolo výběrového řízení na prodej nemovitosti Slánská čp. 269 (čínská restaurace)  
     a Žalanského čp. 268 (bývalé sídlo části MČ Praha 17 – OŽPD) včetně všech přilehlých  
     pozemků (celková zastavěná plocha 229 m2, ostatní výměra pozemků 410 m2 
 

Diskuse: 
 

p. Bartoš 
- nesouhlasí s navrženým postupem, měl by se zajistit odhadce pro kvalifikovaný odhad  

 

Ing. Vaicová 
- znalecký posudek je vyhotoven (ve výši přes 7 mil. Kč)  

 
 

Bc. Červený  
- odhadce stanovil částku 7,8 mil. Kč (za tuto cenu již 2 x nabízeno)  
- návrh na snížení ceny  
- rekonstrukce by po konzultaci s OÚRI vyšla na cca 8,9 mil. Kč 
- dává ZMČ na zvážení, zda dojde ke snížení požadované částky,  

případně se zvolí jiný postup  
 
 

Ing. Černý  
- dotaz, zda je povinností MČ uvést při výběrovém řízení cenu  

a zda je možné vypsané výběrové řízení zrušit  
 

 

Bc. Števík  
- souhlasí s názorem Ing. Černého  
- „vyvolávací cena“ nikoli tržní  

 

Bc. Červený  
- při VŘ je povinností uvádět minimální požadovanou cenu - konzultace s MHMP  
- je oprávnění VŘ zrušit  

 
 

MUDr. Katra  
- nebylo by dobré uspěchat rozhodnutí o prodeji  

 

Ing. Vaicová  
- dům je v dezolátním stavu (plíseň, dřevomorka) 

 

p. Bartoš 
- záleží na technickém stavu budovy, čím dřív se to prodá v případě zchátralého stavu,  

tím je to lepší   
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Bc. Krása 
- souhlasí s názorem Ing. Černého   
- minimální cena = cena pozemku  

 
 
 

pí Vítková  
- dotaz, kolik již do toho MČ investovala  

 

Bc. Červený  
- MČ do toho investovala 900 000, - Kč 
- stoupá počet stížnosti z řad občanů  

 

Ing. Vaicová  
- částka 2,5 mil. Kč (hodnota pozemku) 

 

Ing. Černý 
- je ještě možnost obrátit se na stavební odbor s žádostí o demoliční výběr –  

prodej „čistého“ pozemku  
 

Dr. Finger 
- navrhl další možnost – nabídnout nemovitost integrovanému záchrannému systému  

na cvičení  
  

Ing. Vaicová  
- navrhuje odložit zveřejnění VŘ, zajistit odhad nákladů – demoliční výměr –  

poté se dále rozhodnout o dalším postupu  
 

p. Marek  
- doporučuje učinit oba kroky zároveň (zveřejnění VŘ + demoliční výměr) 

 

Bc. Števík  
- souhlasí s p. Markem  
- navrhuje nabídnout za cenu pozemku (2 – 2,5 mil. Kč) 

 

p. Bartoš 
- cena za rekonstrukci 7 - 8 mil. Kč  

(za tyto peníze je lepší provést demolici a vystavět nový dům)  
 

Bc. Krása 
- doporučuje to nabídnout za cenu pozemku  

 

Bc. Synková  
- je to odhad na celek, nejen na pozemek  

 

Bc. Červený  
- cena pozemku by byla stanovena dle platné cenové mapy  

 

Bc. Synková  
- do usnesení - cena dle platné cenové mapy  

 

p. Marek  
- zeptal se p. Opluštila na tuto problematiku (p. Opluštil má zkušenosti s realitami) 

 

p. Opluštil  
- domnívá se, že je to nejrozumnější řešení, nabídnout vše za cenu pozemku   

 

p. Marek  
- vyvěšení do konce ledna 2013 

 
 
 
 
 
 
 
 



 9

Hlasování o usnesení: 
 

ZMČ projednalo znění a zveřejnění výběrového řízení do konce ledna 2013 na www stránkách  
a úřední desce MČ Praha 17 na prodej nemovitostí čp. 269 společně s čp. 268  
včetně všech přilehlých pozemků (celková zastavěná plocha: 229 m2, ostatní výměra pozemků: 
410 m2). Obě nemovitosti a pozemky jsou ve správě MČ Praha 17, k. ú. Řepy.  
 

ZMČ schvaluje znění a zveřejnění III. kola výběrového řízení, včetně jistiny,  
do konce ledna 2013, na www stránkách a úřední desce MČ Praha 17 na prodej nemovitostí  
čp. 269 společně s čp. 268 včetně všech přilehlých pozemků (celková zastavěná plocha:  
229 m2, ostatní výměra pozemků: 410 m2) s minimální požadovanou cenou 3,4 mil. Kč.  
 

ZMČ schvaluje bezplatnou inzerci na realitních portálech a oslovení okolních m. č.  
pro bezplatnou inzerci. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

ZMČ zmocňuje starostku MČ Praha 17 k podpisu výběrového řízení. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 / T: ihned/ Z: OSOM 
 
5) Náměty a připomínky členů ZMČ 
 

Katra  
- problém se skládkou v ulici Drahoňovského – požádal o zajištění úklidu  

 
p. Marek  

- specifikovat lokalitu, zákoutí v zeleni jsou průběžně upravována  
 
Bc. Synková  

- zasedání ZMČ dne 12. 12. 2012 se bude konat v Kulturáčku  
na Bílé Hoře od 15,00 hodin  

 
 
 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
za účast na jednání ZMČ.  
 
 
 
V Praze dne 21. 11. 2012 
 
Schválil a ověřil:  
 

 
Bc. Jitka Synková 
 
 
 
Mgr. Bořek Černovský  
 
 
 
Stanislav Opluštil  


